

Title (en)  
CROSS-COUNTRY SKI BINDING.

Title (de)  
LANGLAUFSKIBINDUNG.

Title (fr)  
FIXATION POUR SKIS DE FOND.

Publication  
**EP 0476074 A1 19920325 (DE)**

Application  
**EP 91903114 A 19910118**

Priority  

- DE 4010929 A 19900404
- EP 9100090 W 19910118

Abstract (en)  
[origin: WO9115273A1] A cross-country ski binding to lock a boot (11) on a cross-country or touring ski (12) permitting the boot (11) to pivot in relation to an axis (13) perpendicular to the longitudinal axis of the ski, in which the front end (14) of the boot (11) is fitted with articulations complementary to those of the binding (10) and with a flexor (15) acting between the front end (14) of the boot and the binding (10) or ski (12) which exerts a return force on the boot (11) when its heel is lifted off the upper surface of the ski (12). The flexor (15) comprises at least two components (16, 17), where one of them (17) consists of soft elastic material and the other (16) is hard elastic.

Abstract (fr)  
Une fixation pour skis de fond permet de verrouiller une chaussure (11) sur un ski (12) de fond ou de randonnée, la chaussure (11) pouvant pivoter par rapport à un axe (13) perpendiculaire à l'axe longitudinal du ski. La chaussure (11) est pourvue à son extrémité antérieure (14) d'articulations complémentaires aux articulations de la fixation (10) et d'un fléchisseur (15) qui agit entre l'extrémité antérieure (14) de la chaussure et la fixation (10) ou le ski (12), exerçant une force de rappel sur la chaussure (11) lorsque l'on soulève le talon sur la face supérieure du ski (12). Le fléchisseur (15) comprend au moins deux éléments fléchisseurs (16, 17), dont un (17) est composé d'un matériau élastique souple alors que l'autre (16) est composé d'un matériau élastique dur.

IPC 1-7  
**A63C 9/20**

IPC 8 full level  
**A63C 9/20** (2012.01)

CPC (source: EP US)  
**A63C 9/20** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)  
See references of WO 9115273A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR IT LI SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9115273 A1 19910117**; DE 4010929 A1 19911010; DE 59101562 D1 19940609; EP 0476074 A1 19920325; EP 0476074 B1 19940504;  
NO 175965 B 19941003; NO 175965 C 19950111; NO 914760 D0 19911204; NO 914760 L 19911204; US 5228714 A 19930720

DOCDB simple family (application)  
**EP 9100090 W 19910118**; DE 4010929 A 19900404; DE 59101562 T 19910118; EP 91903114 A 19910118; NO 914760 A 19911204;  
US 77738891 A 19911204